

## **IMGA-70B-700SPHW**

Multi-Function File And Sheet Protector Sealing And Cutting Machine

多功能文件夾資料袋封切機



## MGA-70B-700SPHW 多功能文件夾資料袋封切機

## Multi-function file and sheet protector sealing and cutting machine





Motor / 動力	3 hp
Heater / 電熱	3 kw
Power Required / 全台備電	8.5 kw
Machine / 機械	10100 (L) x 1350 (W) x 1700 (H) mm
N.W. / 機械重量	8500 kg
G.W. / 裝箱毛重	9800 kg
Spare Parts / 配件	1. 工具箱 / Tool Box 2. 加熱銅刀 / Thermo Cutter



- 1. 空氣壓縮機 / Air Compressor
- 2. 11孔打孔模具 / 11 Holes Punching Mold
- 3. 31 孔打孔模具 / 31 Holes Punching Mold

## FEATURES

- This unit is designed especially for adhesive bag, name card album, my bag, book cover, sheet protector and L-File(E310). It may be completed on fully automatic production from material in-feeding to finished product which will save labor cost and increase production capacity.
- 2. This machine uses high quality and high performance parts to incorporate with all kinds of controlling and monitoring system. If there is any trouble presented on the machine during operation, it will automatically stop and alarm to avoid wasting raw material and to protect the machine.
- 3. The sealing equipment is of special movable silicon ring belt design this may enable the data pocket to be in different specifications and types. The purpose of application covers a wide range.
- 4. The sealing equipment uses multiple sets of ultrasonic sealer to ensure sealing for product to be elegant, tightened and trim.
- 5. In-feeding stand uses auto. edge tracing device and auto. tension controller, it is easy and convenient to operate.
- 6. In addition to above 6 products, this machine which incorporates computer operation can make zip-slide bag and CD pocket with different molds.

- 1. 本機專為各種自黏膠袋,名片袋,My Bag,書套,11孔資料袋,L資料袋等各種資料袋設計,從入料到成品,可在全自動的生產線上完成,節省人工成本,增加產能。
- 2. 本機採用高品質、高效率的零件,配合各種控制監視系統在運轉中,有任何問題皆可自動停機並發出警報,可避免浪費原料並保護機台。
- 3. 封口設備採用特殊活動的矽膠環帶設計,使資料袋的規格樣式能夠多種 變化,用途非常廣泛。
- 4. 封口裝置採用多組超音波封口,使產品封口美觀牢固、平整。
- 5. 入料架採用自動對邊裝置及全自動張力控制,操作簡單方便。
- 6. 本機可增加多種不同模具,配合電腦作業,除可生產以上6種產品外 另可生產夾鍊帶,CD套產品。

銘機實業股份有限公司 MING JILEE ENTERPRISE CO., LTD.

No.76-8, Minghe, Minghe Vil, ShanShang Dist, Tainan City, Taiwan (R.O.C) **Tel**: +886-6-578-3420 **Fax**: +886-6-578-3347 **E-Mail**: mingjilee@mail.mingjilee.com

